



# 天主教香港教區禮儀委員會

## HONG KONG CATHOLIC DIOCESAN LITURGY COMMISSION

10/F., Catholic Diocese Centre, 16 Caine Road, Hong Kong WebSite:<http://catholic-dlc.org.hk>  
香港堅道十六號教區中心十樓 Tel:(852)2522 7577 Fax:(852)2521 8034 Email:[hkcdlc@catholic-dlc.org.hk](mailto:hkcdlc@catholic-dlc.org.hk)

請代通傳給堂區或團體中各司鐸及執事

致：堂區主任司鐸及修會／使徒生活團／監督團的會院上司

敬愛的神父／執事／修士／修女：

3月13日是教宗方濟各當選十周年。

按周主教指示，請各堂區在本主日彌撒中，為教宗祈禱，可參考以下信友禱文意向：

1. 3月13日是教宗方濟各當選十周年。我們求主恩賜教宗健康和智慧，領導普世教會回應今日世界的需要。為此，我們同聲祈禱。
2. 請為教宗方濟各的牧靈使命祈禱。求主使教宗所倡導「共議同行」的牧靈方向，能落實於教會各層面，促進信友互相聆聽，發揮同道偕行的精神。為此，我們同聲祈禱。

主佑平安！

教區禮儀委員會辦事處  
2023年3月9日



Kindly circulate to all priests and deacons. Thank you very much.

9 March 2023

To: Parish Priests and House Superiors of Religious Institutes / Societies of Apostolic Life / Personal Prelature

Dear Reverend Father / Reverend Deacon / Brother / Sister,

13 March marks the tenth anniversary of the Petrine Ministry of Pope Francis.

As directed by Bishop Stephen Chow, S.J., parishes are requested to pray for Pope Francis in the forthcoming Sunday masses. We propose the following intercessions for your perusal:

1. 13 March marks the tenth anniversary of the Petrine Ministry of Pope Francis. May God grant him health and wisdom so as to lead the Universal Church to respond to the contemporary needs of the world. We pray to the Lord.
2. Let us pray for the Petrine Ministry of Pope Francis. May God enable the pastoral direction of 'synodality' advocated by Pope Francis to take root at all levels of the Church. We pray to the Lord.

God bless.

Office, Diocesan Liturgy Commission